
 

Svar på interpellation från Malin Åberg Aas om planering och byggande 

av LSS-bostäder 
 
Tack Malin för interpellationen.  
 
Fråga: Är du som kommunstyrelsens ordförande beredd att under våren 2017 
initiera ett arbete med att planera för nya LSS boenden för de ungdomar som 
växer upp i Värmdö i dag som har funktionsnedsättningar som innebär att de 
kommer att behöva särskilda boendelösningar?  
 

Svar: Ett arbete pågår redan och redovisas i den strategiska lokalförsörjningsplanen 
som kommer upp den 7 juni 2017, men det pågår också ett utredningsarbete om 
framtidens välfärdsfastigheter som redovisas till hösten 2017.  
 
 

2. Är du som kommunstyrelsens ordförande beredd att ta fram en tydlig rutin 
för hur beställning av nya LSS boenden ska gå till inom Värmdö kommun där 
det tydligt framgår vem som betalar för de merkostnader som blir vid 
byggandet?  
 

Svar: En omfattande revidering av rutiner pågår redan. Värmdö bostäder är som 
bekant delägt varför absolut tydlighet är ett måste för att undvika ev. missförstånd 
med den andra delägaren.  
 

3. Anser du som kommunstyrelsens ordförande att Värmdö Bostäder ska 
användas för att klara det kommunala bostadsförsörjningsansvaret vad gäller 
LSS boenden?  
 
Svar: Ja i en viss omfattning.   
 
4. Kan du som kommunstyrelsens ordförande tänka dig att ställa krav på nya 
LSS-boenden vid framtida markanvisningar till andra aktörer än Värmdö 
Bostäder?  
 

Svar: Ja. Jag vill också tillägga att detaljplaneläggning och byggrätter är en attraktiv 
vara på marknaden. Det vore därför klokt och högst rimligt att vi når politisk enighet 
över blockgränserna om nya exploateringsområden med tillskapandet av 
välfärdsfastigheter som målsättning. 
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